

《my summer holiday作文两篇（带中文）》

暑假是一个令人期待的时光，学生们终于可以放松身心，远离紧张的学习生活。在这个长长的假期里，他们可以选择去旅游，探索未知的地方，体验不同的文化。这里给大家整理了两篇my summer holiday作文，供大家参考。

my summer holiday作文 篇一

Escaping the heat of the city, I embarked on a coastal holiday with my family. The salty breeze and the endless expanse of the ocean greeted us as we arrived at our seaside cottage.

Days were spent building sandcastles, collecting shells, and taking dips in the crystal-clear waters. In the evenings, we strolled along the shore, watching the sunset paint the sky with hues of orange and pink.

The tranquility of the coast rejuvenated my soul, and the simple pleasures of the seaside reminded me of life's pure joys. My summer holiday was a cherished escape, filled with laughter, relaxation, and memories that will forever shimmer like the sea.

为了逃离城市的炎热，我和家人一起踏上了一场海滨之旅。当我们抵达海边小屋时，咸咸的海风和广阔的海洋迎面而来。

白天，我们建造沙堡、收集贝壳，并在清澈见底的海水中畅游。傍晚时分，我们沿着海岸漫步，观看夕阳将天空染成橙红色和粉色。

海滨的宁静让我的心灵得到了恢复，而海边简单的乐趣则让我重新感受到了生活的纯粹快乐。我的暑假是一次珍贵的逃离，充满了欢笑、放松和将永远闪耀如海的记忆。

my summer holiday作文 篇二

Embarking on a cultural odyssey, I spent my summer holiday exploring the ancient ruins and vibrant streets of a historic city. Each corner whispered tales of the past, and I was captivated by the intricate architecture and bustling markets.

I sampled local delicacies, indulging in flavors that awakened my taste buds. Participating in traditional workshops, I learned the art of pottery and calligraphy, feeling a deep connection to the rich heritage.

This summer holiday was more than just a vacation; it was a transformative journey that broadened my horizons and enriched my soul. I returned home with a suitcase full of

souvenirs and a heart full of memories.

我踏上了一场文化之旅，利用暑假时间探索了一座历史名城的古老遗迹和繁华街道。每个角落都低语着过去的故事，我被复杂的建筑和繁忙的市场深深吸引。

我品尝了当地美食，享受着唤醒味蕾的美味。通过参加传统工作坊，我学习了陶艺和书法的艺术，感受到了与丰富文化遗产的深厚联系。

这个暑假不仅仅是一次度假，更是一次改变我视野、丰富我灵魂的旅程。我带着装满纪念品的行李箱和满载回忆的心回到了家。

